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1 A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Április 21., Kedd 
 
Bejárást tartottam a Magyar Közút és a Nógrád Volán munkatársaival. A kialakítandó új buszöböl helyszínét 
térképeztük fel. Dönteni kellene abban, hogy a Rózsavölgy utcából szeretnénk gyalogátkelő helyet a busz-
megálló megközelítéséhez vagy sem.  Egy 3 méteres kijáró sávon tudnának közlekedni a gyalogosok, azon-
ban az ott élő magántulajdonos azt jogtalanul beépítette, ugyanis az önkormányzati terület. Az előterjesztés-
hez mellékeltem a térkép másolatát. 
Ezúton szeretném javasolni, kérni Képviselő társaimat, tartsunk közösen egy újabb helyszíni bejárást. 
 
Április 24., Péntek 
 
A Munkaügyi Központ ellenőrzést tartott az Önkormányzat által foglalkoztatott közmunkások munkájával, 
adminisztrációs feladataival kapcsolatban.  
Az ellenőrzés eredménye: a hatóság mindent rendben talált. 
 
Április 28., Kedd 
 
A rétsági Rendőrkapitányságon a szervezők egy „Közbiztonsági Fórumot” rendeztek a környező települések 
polgármesterei számára.  
 
Április 29., Szerda 
 
Az Olajterv Kft. képviselőivel volt találkozóm. Ígéretet kaptam, hogy a nehézgépjárművek által megrongált 
utat a Kossuth utcában helyreállítják. Az ígéretüket be is tartották, a terület helyreállítása megtörtént. 
 
A Fürge Elektronika Kft. összehangolta a 40-es tábla és a jelzőlámpa elektromos hálózatát. Azóta sajnálatos 
módon a rendszer meghibásodott, a kivitelezőt elérni a mai napig nem tudtam. Elektronikus levelet is küld-
tem részükre, valamint számtalanszor hívtam őket telefonon.  
 
Április 30., Csütörtök 
 
Az Ipoly Erdő Zrt. által felajánlott szociális célra felhasználható tűzifa megérkezett. 20 m3-t kaptunk, amely 
Misik Imre telephelyén került deponálásra. Azóta a Szociális Bizottság döntése értelmében szétosztásra 
került. 20 családot tudtunk egy-egy m3 tüzelőanyaggal segíteni.  
 
A Semmelweis Kutatásfejlesztési és Szolgáltató Kft. székhelyén, településünkön egy kiemelt fontosságú 
megbeszélés zajlott. A szervezők ismertették a jövőbeni elképzeléseiket.  
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Május 01., Péntek 
 
Május 1.-én egy jól szervezett ünnepségen vehettünk részt.  
 
Május 04., Hétfő 
 
A 10:00 órára összehívott Toyotával kapcsolatos üzemanyag ellenőrzés tárgyú, egyeztető megbeszélés 
lezajlott. A Gépjármű üzemeletetési szabályzatról szóló előterjesztés mellékleteként a Képviselő-testület 
számára is olvasható az egyeztetésről készült jegyzőkönyv. 
 
Május 08., Péntek 
 
Balassagyarmaton az utazó vagyonvédelem záró rendezvényén vettem részt. A rendezvénysorozat több 
helyszínen került megrendezésre. Rétságon is egy héten keresztül, január 19.-től 23.-ig az utazó vagyonvé-
delem című projekt keretében a Rendőrség munkatársai tájékoztatták a lakosságot, az érdeklődőket, hogyan 
védjék ingó és ingatlanvagyonukat a betörőktől.  
 
Május 12., Kedd 
 
Közlekedéstudományi Intézet Nonprofit Kft. szervezésében a közforgalmú közösségi közlekedés szervezé-
sét, társadalmi egyeztető megbeszélését Rétságon tartotta. Örömmel biztosítottunk helyszínt a Hivatal ta-
nácskozó termében.    
 
Május 13 és 14., Szerda, Csütörtök 
 
Balatonlellén a Nógrád megyei polgármesterek számára szervezett konferencián vettem részt, ahol többek 
között Pogácsás Tibor önkormányzati államtitkár, Sándor Ildikó a Nógrádi Fejlesztés Ügynökség Nonprofit 
Kft. képviselője valamint az agrár-vidékfejlesztésért felelős államtitkár, Kis Miklós Zsolt tartottak előadást.  
 
Május 16. Szombat 
 
A Belügyminisztérium által szervezett „TeSzedd!” önkéntes hulladékgyűjtő akcióban vettünk részt. Diósjenő 
településsel közösen Rétságról 170 zsák szemetet gyűjtöttünk össze, kb. 30 ember közreműködésével, me-
lyet saját traktorunkkal szállítottunk el.  
 
Május 20. és 26. között szabadságomat töltöttem  
 
Május 27., Szerda 
 
A karbantartási és felújítási tervvel kapcsolatos határozatban meghatározott feladataimat elvégeztem, az 
árajánlatok bekérésre kerültek. Pásztor Zoltán vállalkozóval sikerült egyeztetnem, a tervezés több időt igé-
nyel, ezért az árajánlat készítése még folyamatban van. 
A volt buszmegálló helyén akadálymentes gyalogátkelőhely kialakításának tervezői munkálataira árajánlatot 
kértem a Lantos László tervezőtől.  
 
Május 28., Csütörtök 
 
A Nyugat-Nógrád Vízmű taggyűlésén a Társasági Szerződését módosította.  
 
 
Június 01., Hétfő 
 
A Nógrád Megyei Kormányhivatal Közlekedési Felügyelőségének igazgatója, Nagy Tamás úr, és a Jármű 
Főosztály osztályvezetője,  Pádár Ákos járt nálam, akikkel a kialakítandó két gyalogátkelőhelyről tárgyaltunk. 
Tájékoztattam őket az elképzeléseinkről. Segítségükkel útmutatást kaptam a további ügyintézés folyamatá-
hoz. 
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Június 02., Kedd 
 
A pedagógusok tiszteletére szervezett ünnepségen részt vettem, köszöntöttem az ünnepelteket. Minden 
óvodai dolgozót virágcsokorral köszöntöttem.  
 
Június 04., Csütörtök 
 
Szécsénke Önkormányzata az Európai Fenntarthatósági Hét alkalmából konferenciát szervezett. A konfe-
rencia központi témája a települési energetika volt, ahol többek között Balla Mihály országgyűlési képviselő 
úr is jelen volt.  
 
Délután 16:30-kor megemlékezést tartottunk a Templomkertben a Trianon-i békeparancs kihirdetésének 95. 
évfordulója alkalmából. A koszorúzásban és a rendezvény lebonyolításában a Művelődési Központ és 
Könyvtár  munkatársai segédkeztek, köszönöm szépen munkájukat. 
 
Június 08., Hétfő 
 
A Munkaügyi Központ Önkormányzati Fórumot szervezett a környező települések polgármesterei számára, 
ahol több témában kaptunk tájékoztatást. 
 
Június 10., Szerda 
 
A gyalogátkelőhelynél található jelzőlámpa reggelre meghibásodott. A javításhoz szükséges intézkedéseket 
megtettem.  
 
Június 11., Csütörtök 
 
A Közútkezelő szakemberei ma reggelre tettek ígérete, hogy a gyalogátkelőhelynél lévő jelzőlámpát megja-
vítják. 
 
 
Kérem a Tisztelt Testületet, hogy a tájékoztatót megtárgyalni és elfogadni szíveskedjen.  
 
Rétság, 2015. június 10. 
 
 Hegedűs Ferenc 
     polgármester 
 
2 Előzmények, különösen a témában hozott korábbi testületi döntések, azok végrehajtása: 
 
3 Jogszabályi háttér: 
 
 
4 Határozati javaslat 
 

 
RÉTSÁG VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

…./2015. (VI.19.) KT határozata 
 

„A” 
 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a tájékoztatót, azt elfogadja.  
 

„B” 
 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a tájékoztatót, azt nem fogadja el.  
 


